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Van de Bestuurstafel, Nieuwegein 16 mei 2007. 
 
Een forse agenda hebben we doorlopen en tot tevredenheid van allemaal 
hebben we alle punten kunnen bespreken, daar waar nodig een besluit over 
genomen en andere weer voorzien van een vervolg actie dan wel verzoek tot 
een nadere uitwerking. 

- Een aantal terugmeldingen van gesprekken die bestuursleden hebben  
gevoerd met externen.  

• Met het bestuur van het ’t Karrewiel is op hun verzoek gesproken naar 
aanleiding van het voornemen van de Stichting Delft Open om 
toernooien te organiseren in andere plaatsen dan de naam vermeld 

• Gesprek met het bestuur van de NVB, de sfeer was nog beter dan in 
het vorige gesprek in oktober vorig jaar. De bereidheid om met elkaar 
het bowlen op een positieve manier met het behoudt van een eigen 
identiteit op een hoger plan te tillen is uitgesproken. We hebben over 
en weer ideeën uitgewisseld die nader uitgewerkt zullen moeten 
worden. Beide partijen zijn ervan overtuigd dat je elkaar nodig hebt en 
geleidelijk aan moet werken aan een samenwerkingsverband die tot 
doel heeft de bowler in Nederland goed te kunnen faciliteren.  

- De evaluatie van R(anking) T(eam) H(olland) 2007 is besproken; de 
vraag van spelers die net niet in aanmerking komen voor deelname 
aan de RTH maar toch op dezelfde wijze gefaciliteerd willen worden 
bijvoorbeeld om te kunnen spelen op duale baancondities zal worden 
uitgewerkt. De uitwerking zal binnenkort op de website verschijnen. 

- Het bestuur heeft kennis genomen van de evaluatie NK – A klasse 
2007 

- Het bestuur heeft kennis genomen van de evaluatie speelwijze NL 
hoofdklasse. Met de betrokken teamcaptains is uitgebreid gesproken. 
Twee belangrijke elementen zijn toegevoegd te weten: extra 
baanonderhoud zal er komen (aanvang van de speeldag zal met een 
half uur vervroegd worden) en extra punten toekenning voor de 
hoogste pinfall (omdat de software dat niet kan verwerken is 
voorgesteld om het handmatig te doen). Over een eventuele lunch is 
afgesproken dat het thuisspelende team dat met de ondernemer zal 
regelen.  

- De evaluatie van de EK jeugd in Griekenland is voor het bestuur 
aanleiding geweest zich te beraden op het nemen van passende 
maatregelen die in de toekomst misdragingen van uit te zenden 
spelers en speelsters tot een minimum zal moeten beperken. “Je land 
vertegenwoordigen is méér dan een sportieve prestatie leveren”. 

- Het bestuur heeft een aantal schriftelijke verzoeken om toestemming te 
verlenen aan teams waarvan de meerderheid van de spelers bij een 
andere vereniging willen spelen besproken.  

- Het niet verschijnen van teams op de NL speeldagen baart het bestuur 
grote zorgen. Wij zullen als bestuur alle voor ons beschikbare middelen 
gebruiken om deze negatieve trend te keren. Bij de formulering van 
passende maatregelen zullen wij ook de betrokken spelers op hun 
verantwoordelijkheid willen aanspreken en daar waar nodig 
sanctioneren. Daarvoor zijn echter reglementaanpassingen nodig. Tot 
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die aanpassingen zijn gerealiseerd (statutair niet eerder mogelijk dan 
najaar 2007) zal het bestuur vooral stelling blijven nemen door spelers 
en teams op dit soort misdragingen aan te spreken. 

- Tot slot hebben we de agenda van de komende ALV doorgenomen en 
bij een aantal inhoudelijke punten de puntjes op de i gezet. 

 
Namens het bestuur, 
 
Paul Vasseur 


